
Referat af bestyrelsesmøde  

Deltagere:  Dion Brun, Georg Rønsch, Kim Sommer & Lisbeth Garder 

Afbud: Linda Kampmann, Kim Reenberg  

Dato: 5. marts 2013 kl. 19.30 på Skibelund Krat 

 

Dagsorden 

1. Opfølgning på beslutninger og opgaver  

1.1. Vej & sti 

1.2. Grønne områder & legepladser 

1.3. Hjemmeside 

1.4. Økonomi 

1.5. Gennemgang af post 

1.6. Eventuelt 

2. Opdatering af opgavelisten 

3. Kommende møder  

 

 

 

1. Opfølgning på beslutninger og opgaver  

1.1. Vej & Sti 

Beslutninger vedr. vej & stier 

 

Opfølgning på generalforsamling: 

 Vej & Sti, Kim Sommer, har kontaktet kommunen John Von Qualen vedr.:  

o slutasfalt på vejen rundt om Mannehøj midterareal? Svaret er at det 

prioriteres for asfaltarbejder for 2013 – uden garanti. 

o bliver der etableret kantsten rundt om midterarealet på Mannehøj og 

Kongehøj? Ikke i 2013. 

 

 

1.2. Grønne områder 

 



Status vedr. grønne områder 

 

Overdragelse af grønne arealer:  

 Vejen kommune har besluttet at grundejerforeningen overtager læbæltet øst for 

Kongehøj etape 1 og 2 og ønsker samtidig at fuldende stisystemet rundt om 

Kongehøj etape 2 med resten ag stisystemet. Efter ønske fra grundejere på 

Kongehøj etape 2 med grunde op til læbæltet arbejder bestyrelsen videre med 

forslaget om at etablere sti med stenmel vest for læbæltet såfremt grundejernes 

vedligeholdelsespligt og -format kan sikres juridisk også ved ejerskifte. Dion er i 

dialog med Birgitte Kofoed Møller ved Vejen Kommune. 

 

 Gravhøjen mellem Kongehøj etape 3 og Mannehøj etape 5 er fredet og 

grundejerforeningen skal stå for vedligehold – bl.a. græsslåning 1- 2 gange årligt. 

Georg har kontaktet Mattle vedr. pris på slåning af gravhøjen - prisen tages med til 

møde med Mattle omkring vedligeholde af alle grønne områder i marts 2013. 

 

Legepladsinspektioner 

 Bestyrelsen anbefaler kraftigt en repræsentant fra alle legepladsudvalg til at møde 

op til generalforsamlingen, hvor bestyrelsen vil informere om redskaber/bygninger 

på hver legeplads, der skal fjernes, udbedres eller fornyes på baggrund af 

inspektionsrapporterne. Georg sender mail/brev til kontaktpersoner på hver etape. 

 Georg får legepladsinspektøren til at møde op til et møde efter generalforsamlingen 

til et fælles fremmøde for alle legepladsudvalg vedr. udbedring af mangler på 

legepladsen 

 Legepladsudvalgene skal inddrages aktivt i vedligehold af legepladserne – de 

indkaldes fremadrettet til et årligt motiverende møde af grønne områder udvalget 

for at igangsætte vedligeholde og prioritere de midler, der er til rådighed for 

etapen. 

 Vejen Kommune sætter op og betaler for skilte til legepladserne. 

  

1.3. Hjemmeside 

Kim Sommer forsøger at afsætte skiltene fra Ladelund Skilte  

Lisbeth har købt email modul til hjemmeside med info@hoejene.dk som kontaktmail til 

legepladserne.  

 

mailto:info@hoejene.dk


1.4. Økonomi 

 Linda mangler 25.000 kr. fra Vejen Kommune for legepladsen for Kongehøj etape 2. 

Beløbet kommer, når legepladsen er godkendt. 

 Linda har lavet en rettelser i Regnskab for 2012 for at synliggøre hensættelse til 

legepladskontoen – Lisbeth opdaterer hjemmesiden med det nye underskrevne 

regnskab 

 Dion har en rettelse til budget 2013-2015, som Lisbeth opdaterer og lægger på 

hjemmesiden. 

 Der står 150.000 på en højrentekonto, hvoraf 85.000 kr. p.t. er til 

legepladskontoerne 
 

  

1.5. Gennemgang af post 
 

 

1.6. Eventuelt 
Møde med Birgitte Kofoed Møller og Kim Johansen/Søren Thygesen eller John von 

Qualen til et halvårligt møde med fokus på dialog og muligheder. 

 

 

2. Kommende møder 

Generalforsamling tirsdag d. 19. marts 2013 kl. 19.30 

Bestyrelsesmedlemmer skal huske at melde afbud til formanden hurtigst muligt, men 

senest tre dage før. Dion booker lokaler til møderne og dagsorden for møderne er: 

1. Opfølgning på beslutninger og opgaver  

1.1. Vej & Sti 

1.2. Grønne områder & legepladser 

1.3. Hjemmeside 

1.4. Økonomi 

1.5. Gennemgang af post 

1.6. Eventuelt 

2. Kommende møder  


